
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 4. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 127
Vil ministeren oplyse, hvor stor en andel af den samlede mængde uhævede feriepenge, 
der stammer fra barselsferiedagpenge?
Der henvises til pressemeddelelsen ”3,9 mia. kr. venter på danskerne – husk at afholde 
din ferie” bragt på via.ritzau.dk den 20. november 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Vermund (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Vermund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Thomas Skriver Jensen
formand
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